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PROTOKÓŁ NR LVII/2023 
 
z LVII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 18 stycznia 2023 roku. 

 W Sesji uczestniczyło 8 Radnych, co stanowi 53 % składu osobowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrza Złocieńca – Pan Krzysztof Zacharzewski; 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Natan Fiutowski; 
- Skarbnik Gminy – Pani Żaneta Mirowska; 
- Sekretarz Gminy – Pan Leszek Modrzakowski; 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
 

 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu Pan Mirosław 
Kacianowski. 
 
Protokołowała – Referent ds. obsługi Rady Miejskiej Pani Joanna Krzoska. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Mirosław Kacianowski: 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
 
Otwarcia LVII Sesji RM dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Mirosław 
Kacianowski (godz. 08:00).  Powitał Radnych i zaproszonych na obrady gości.  
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Dzisiejsza sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Złocieńca z dnia 12 stycznia 2023 
roku zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
 
Następnie Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad – 53% składu Rady (na sali było 
obecnych 8 Radnych). Nieobecni byli Radni: Zbigniew Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna 
Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, Mateusz Waszczyk. 
 
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Pan Mirosław Kacianowski: 
Radni wraz z zawiadomieniami o terminie sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Przypomnę, że Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady z tym, że dodatkowo wymagana będzie zgoda  
wnioskodawcy, ponieważ jest to sesja zwołana na wniosek burmistrza. Czyli musi być co 
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najmniej ośmiu radnych za wprowadzeniem zmiany. I ewentualne zmiany będziemy 
głosowali oddzielnie. Czy są propozycje zmian w porządku obrad? Nie widzę, w związku z 
tym pozwolę sobie odczytać porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023 – druk nr 639; 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na 

lata 2023 – 2030 – druk nr 640; 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Złocieniec na lata 
2022 -2023 – druk nr 641; 

4) w sprawie podwyższenia kwot, o których mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 
marca 2004r. o pomocy społecznej, uprawniających do zasiłku celowego – druk nr 642; 

5) w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których mowa 
w art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań własnych gminy 
Złocieniec – druk nr 643; 

6) w sprawie zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej sołectwa Darskowo – druk nr 
644. 

4. Zamknięcie sesji. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023 – druk nr 

639; 
 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): Jeżeli chodzi o dochody, to zwiększamy kwotę o 
sto tysięcy złotych i są to środki pochodzące ze sprzedaży paliwa stałego w ramach zakupu 
preferencyjnego w celu zaspokojenia potrzeb własnych gospodarstw domowych, czyli to jest 
ten nasz, tak mówiąc po krótko węgiel, który dystrybuujemy. W przypadku wydatków no 
zwiększamy kwotę stu tysięcy złotych na właśnie zapłatę za zakupiony węgiel. Sto szesnaście 
tysięcy jest to kwota podatku vat od transakcji związanych z wniesieniem do spółki SIM KZN 
Zachodniopomorskie wkładu niepieniężnego, czyli działki gruntu numer ewidencyjny 44/14 
obręb 12 miasta Złocieniec w zamian za objęcie udziałów. Dwadzieścia sześć tysięcy są to 
środki na remont, odbudowa zadaszenia trybuny stadionu miejskiego, czyli łącznie wydatki 
zwiększamy o kwotę dwustu szesnastu tysięcy. W przypadku przychodów wprowadzamy sto 
szesnaście tysięcy właśnie na podatek vat pokrywany wolnymi środkami i kwota dziewięćset 
dziewięćdziesięciu dwóch tysięcy trzystu pięćdziesięciu czterech złotych, czterdziestu trzech 
groszy, są to środki, przychody ze spłaty pożyczek i kredytów udzielonych ze środków 
publicznych, czyli jest to pożyczka dla Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, no i w przypadku 
rozchodów, wprowadzamy właśnie kwotę dziewięćset dziewięćdziesiąt dwa tysiące trzysta 
pięćdziesiąt cztery złote czterdzieści trzy grosze i są to środki na udzielenie tej pożyczki, jest 
to pożyczka krótkoterminowa, która ma być spłacona  w ciągu jednego roku. Dziękuję.  
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (8 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/511/2023 w sprawie 
dokonania zmian w budżecie gminy Złocieniec na rok 2023. 
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Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
2) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec 

na lata 2023 - 2030 – druk nr 640; 
 
 
Pani Żaneta Mirowska (Skarbnik Gminy): 
Jest to aktualizacja danych w dochodach, wydatkach, przychodach, rozchodach ze zmian, 
które przed chwilą omówiłam.   
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (8 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/512/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Złocieniec na lata 2023 - 2030. 
Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
3) zmieniająca uchwałę w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Złocieniec 
na lata 2022 - 2023 – druk nr 641; 

 
 
Pan Józef Szkandera (Pełnomocnik Burmistrza Złocieńca ds. profilaktyki i przeciwdziałania 
uzależnieniom w zakresie alkoholizmu i narkomanii w Gminie Złocieniec): 
Program, o którym mówimy jest dwuletni i jest dwuletni po raz pierwszy, tak się zdarzyło, że 
nie zawiera w sobie, to znaczy zawiera sposób finansowania CIS-u na rok ubiegły, natomiast 
na rok 2023 brakuje tego elementu w programie i poprawka jest jakby uzupełnieniem o ten 
element. Sposób finansowania CIS-u ma pozostać wedle tej propozycji dokładnie taki, jak był 
w roku ubiegłym, no i o to prosimy.   
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (8 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/513/2023 zmieniającą 
uchwałę w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla gminy Złocieniec na lata 2022 - 2023. 
 
Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
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Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
4) w sprawie podwyższenia kwot, o których mowa w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z 

dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej, uprawniających do zasiłku celowego – 
druk nr 642; 

 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Dziękuje bardzo. To uzasadnienie, które w paru zdaniach przedstawię, będzie dotyczyło 
projektu uchwały na druku numer 642 i analogicznie na druku 643. To są dwie powiązane ze 
sobą uchwały i konieczność wprowadzenia tych zmian jest podyktowana taką samą 
okolicznością, a mianowicie taką, że 30 grudnia 2022 roku, niestety tak późno ale no takie są 
fakty, w Monitorze Polskim została ogłoszona zmiana do wieloletniego rządowego programu 
posiłek w szkole i w domu na lata 2019 – 2023, my w gminie Złocieniec realizujemy już od 
samego początku, nawet ten wcześniejszy program też, który się skończył z końcem 2018 
roku realizowaliśmy, realizujemy ten właśnie obecny na lata 2019 – 2023, to się przejawia 
przyznawaniem pewnych świadczeń przez ośrodek pomocy społecznej w Złocieńcu i w 
ramach tego programu ustawodawca, instytucja, która wymyśliła ten program i która 
finansuje ten program, czyli rząd rzeczpospolitej polskiej, wymyśliła że można przyznawać 
pewne świadczenia związane z dożywianiem, odżywianiem i tak dalej, osobom które 
przekraczają te podstawowe kryteria dochodowe z ustawy o pomocy społecznej pod 
warunkiem, że Rada podniesie, że Rada tak postanowi, Rada Miejska jeśli tak postanowi, 
czyli co do zasady, z tej pomocy korzystają osoby te objęte pomocą społeczną, czyli które nie 
przekraczają kryterium dochodowego dla osoby samotnie gospodarującej, czy też dla osoby w 
gospodarstwie wieloosobowym, ale jak Rada podejmie uchwałę, że dotyczyć to będzie 
również osób, które przekraczają to podstawowe kryterium, ale ono się mieści i w tym 
pierwotnym zamyśle, i w tym do końca 2022 roku, było powiedziane że można to 
świadczenie przyznać osobom, które przekraczają podstawowe kryterium, ale nie 
przekraczają w sumie 150% tego kryterium. Teraz natomiast ta zmiana wprowadzona do 
wieloletniego rządowego programu mówi, że rada mogłaby przyznać to świadczenie osobom, 
które przekraczają  podstawowe kryterium dochodowe, ale nie więcej niż o 200% 
podstawowego kryterium. I stąd te dwie uchwały na druku 642 i 643 dotyczą już tych 
rozwiązań, które mieliśmy w Gminie Złocieniec wcześniej, ponieważ Państwo radni się 
zdecydowali na podniesienie tego kryterium do 150% i teraz jest taka propozycja, żeby 
otworzyć możliwość korzystania z tych świadczeń osobom, które mieszczą się w tym, 
przekraczają podstawowe kryterium ale do 200%, korzystanie z tych świadczeń. Ja myślę, że 
tak naprawdę nie jesteśmy w stanie oszacować jak to poszerzy krąg osób teoretycznie 
uprawnionych do tej pomocy, natomiast myślę że w związku z podniesieniem minimalnego 
wynagrodzenia za pracę, po prostu osoby, które się dotychczas mieściły w tych 150% 
przestaną się mieścić, dlatego myślę, że ustawodawca dlatego dał taką możliwość i takie też 
rozwiązanie Pani Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, Pan Burmistrz rekomendują w 
Gminie Złocieniec, żeby skorzystać z tej możliwości i ta uchwała jest teraz na sesji 
nadzwyczajnej, świetnie że to się zdarzyło, nie byliśmy jej w stanie przygotować wcześniej, 
gdyż tak jak mówię 30 grudnia zostało to ogłoszone, zobaczyliśmy to już w styczniu 2023 
roku. Uchwała ta miałaby moc wsteczną, tak jak wprowadzono to rozwiązanie w rządowym 
programie, ta uchwała Rady Ministrów weszła w życie 1 stycznia 2023 roku. Dziękuję 
bardzo.      
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Radny Piotr Jurski: 
A kwotowo ile to wynosi 200% teraz? 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Oj, kryterium dochodowe teraz, chyba w uzasadnieniu, ja nie mam teraz tego, ale mogę 
sprawdzić. Kryterium dochodowe na osobę w rodzinie, już sprawdzam, wynosi.. Bo co do 
zasady, oczywiście korzystać z tego mogą osoby te, takie objęte ustawą o pomocy społecznej, 
no chyba że Radni tak jak mówię, podejmą taką decyzję. Już sprawdzam. 
 
Przewodniczący Rady Pan Mirosław Kacianowski: 
W uzasadnieniu tej kwoty nie ma.  
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Pani Kierownik by wiedziała na pamięć. Kryterium dochodowe 2022, ono się nie zmieniło 
teraz. Dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 719 złotych, czyli my mielibyśmy osoba w 
gospodarstwie jednoosobowym 719 razy dwa. Tak. A dla osoby w rodzinie 600 złotych. Czy 
ja dobrze mówię? A nie, przepraszam chyba Państwu źle mówię. Sekundkę. W ogóle 
waloryzacja tej kwoty podstawowej będzie dopiero w 2024. Dobrze mówię, 719 i dla osoby w 
rodzinie 600. 
 
Radny Piotr Jurski: 
Brutto, czy netto? 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
To jest, tak po prostu to się, dochód się liczy zgodnie z ustawą o pomocy społecznej, tam 
pewne rzeczy się, ale to nie jest taki dochód typu podatkowy, przychód minus koszty, to jest 
taka inna definicja dochodu w ustawie o pomocy społecznej. Także teraz to nie jestem w 
stanie Państwu wyjaśnić, to nie są wysokie kryteria, naprawdę trzeba że tak powiem, być 
biednym żeby się na to tak załapać, mówiąc kolokwialnie. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
I ten zasiłek celowy też nie jest jakąś stałą kwotą, tylko jest wyliczany w oparciu o kryteria te 
właśnie. 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Teraz tak, kwota ta, kwalifikacja osoby do skorzystania z tej pomocy, to jest podstawowa 
sytuacja, nie jest w stanie zabezpieczyć swoich potrzeb i dwa, samodzielnie czy w oparciu o 
inne zasoby, typu rodzina, dzieci i tak dalej, ale dwa spełnia to kryterium do 200, dwa razy 
719, o których mówiliśmy i dwa razy 600 na osobę w gospodarstwie wieloosobowym.  I teraz 
wysokość tej pomocy jest też uwarunkowana zapisami tego rządowego programu, czyli to jest 
na rzeczywisty zakup tego posiłku. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
I później ten zwrot kosztów w procentach, który jest w drugiej uchwale.  
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Tak, tak. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
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Czyli to nie jest, że wszyscy dostają po 300 złotych, jeżeli spełniają to kryterium, każdy 
dostaje indywidualnie. 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Nie, nie nie. Tak, to jest prowadzone postępowanie administracyjne o sposobie przyznania tej 
pomocy i później się na przykład czasami dostaje się zasiłek celowy, co się przekłada że na 
rachunek bankowy wpływają pieniądze  tej osoby, ale czasami to jest zorganizowane poprzez 
posiłek w naturze, albo zakup środków, produktów żywnościowych. Nie, to jest indywidualna 
kwestia. I to jest bardzo za pieniądze rządowe i one są bardzo prześwietlane oczywiście każda 
złotówka. Tak jak zresztą każda nasza publiczna złotówka jest prześwietlana i pilnowana, 
natomiast tutaj to jest stała kontrola ze strony Wojewody. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Czyli będą zmiany w budżecie, bo będą wyższe dotacje od Wojewody. 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Jest to możliwe. Tak. 
 
Przewodniczący Rady Pan Mirosław Kacianowski: 
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy Pan Burmistrz, Krzysztof Zacharzewski.   
 
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym (8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/514/2023 w sprawie podwyższenia 
kwot, o których mowa w art. 8 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej, 
uprawniających do zasiłku celowego. 
Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
5) w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których 

mowa w art. 96 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań 
własnych gminy Złocieniec – druk nr 643; 

 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Ta uchwała akurat również, tak naprawdę zmiana, przedłożenie Państwu całego tego projektu 
związane jest wyłącznie z tym, o czym powiedziałam przed chwilą, czyli z wprowadzeniem 
tej możliwości podniesienia kryterium 200% dla osób uprawnionych. I to jest uchwała, która 
mówi, że jeżeli ktoś faktycznie, ona mów o tym, że czasami to świadczenie się przyznaje pod 
warunkiem zwrotu, czyli tak naprawdę, ktoś dostaje te pieniądze, ale będzie musiał je 
zwrócić. I to jest, tylko i wyłącznie w tej tabeli zmieniliśmy, zamieniliśmy 150% na 200%.    
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
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Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (8 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/515/2023 w sprawie 
zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o których mowa w art. 96 ust. 2 
ustawy o pomocy społecznej, będących w zakresie zadań własnych gminy Złocieniec. 
Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 3: Podjęcie uchwał: 
6) w sprawie zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej sołectwa Darskowo– druk 

nr 644. 
 
 
Pan Krzysztof Zacharzewski (Burmistrz Złocieńca): 
Tak się złożyło, że członek rady sołeckiej złożył rezygnację, no i też jeśli jest to przed 
końcem kadencji, formalnie i pisemnie taką deklaracje złożył, no to musimy formalnie 
przeprowadzić wybory uzupełniające, no i tak to ma się zadziać.  
 
 
W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 
 
Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (8 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) - podjęła Uchwałę Nr LVII/516/2023 w sprawie 
zarządzenia wyborów członka rady sołeckiej sołectwa Darskowo. 
Przewodniczący Rady podsumowując głosowanie stwierdził, że wszyscy radni obecni na sali 
głosowali „za” przyjęciem uchwały (podczas głosowania byli nieobecni Radni: Zbigniew 
Albiniak, Mariola Kowalska, Grażyna Kozak, Jan Macul, Barbara Pawłowska, Łukasz Sołtys, 
Mateusz Waszczyk) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Ja w tym miejscu chciałem Wszystkim Państwu Radnym bardzo serdecznie podziękować za 
udział w dzisiejszej sesji nadzwyczajnej, bo problemy, które tutaj dzisiaj tu stawiane, były 
terminowe i ważne. Także jeszcze raz dziękuję ze swojej strony.      
 
Radny Piotr Jurski: 
Ja mam pytanie do Pana Burmistrza, czy te pieniądze na przykład, które na tą wiatę idą to są 
te pieniądze ze szczepień tak? Czy pieniądze te ze szczepień są już rozpracowane, rozdane, 
rozdzielone.  
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Nie pamiętam w tej chwili. 
 
Radny Piotr Jurski: 
Tam, chyba koło 120 tysięcy było, prawda? 
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Została nam kwota z programu tego covidowego, tej nagrody, 50 tysięcy jeszcze.  
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Radny Piotr Jurski: 
Rok temu, już od roku czasu poruszam temat tej windy dla niepełnosprawnych w przychodni. 
Obiecał Pan, że tam już coś się będzie działo w lipcu, sierpniu. I co w tym kierunku Pan 
Burmistrz działa?  
 
Pan Natan Fiutowski (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Powiem na sesji zwyczajnej.  
 
  
 
Pan Mirosław Kacianowski (Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Następnym punktem porządku obrad jest „Zamknięcie sesji”. 
 
 
Punkt 4: Zamknięcie sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Złocieńcu Pan Mirosław Kacianowski poinformował,  
że porządek obrad został wyczerpany. Dziękując Radnym i Gościom za uczestnictwo – 
zamknął LVII Sesję Rady Miejskiej w Złocieńcu (godz. 08:21). 
 
 
 
       Protokołowała:                                                                                    Przewodniczący:  
 
      Joanna Krzoska           Mirosław Kacianowski 
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